
GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	INNKALLING		
	
Innkalte:	
Styrets	medlemmer	+	vara.	
Dato	21.	november	
Kl.	19:00	–	21:00	
Sted:	Badehuset		
	
NB!	Forfall	meldes!		
	
Agenda:		
Gjennomgang	av	referat	for	styremøte	24.oktober	(vedlagt)		
	
Gjeving	Vel:		
Økonomi	v/	Jarmo		
	
Grendehuset:		
Fremdrift	angående	maling,	muring,	etc.	v/	Åse		
	
Badehuset:		
Ingen	innmeldte	saker		
	
Einersvika:		
Ingen	saker	innmeldt.		
	
Bryggekomite:		
Ingen	saker	innmeldt.		
	
Bryggeutbyggingskomiteen:		
Status	v/Morten		
	
Langhei	hytta:		
Ingen	saker	innmeldt		
	
Diverse:		
Trafikksikkerhet,	status	v/Nina	
Formidling	av	e-post	som	kommer	inn	til	Gjeving	Vel	
Evaluering	av	medlemsmøte/årsmøte	
Sette	dato	for	nye	møter	2018		
	
Mvh	
Arne	Martin	Gjøseid	
Gjøseidveien	151	
4912	Gjeving	
Mob.tlf.	95	70	78	79		
	
	
	
	
	
	
	



GJEVING	VEL	-	Styremøte	-	REFERAT	
	
Referat	fra	styremøte	i	Gjeving	Vel,	21	Nov.	2017	
Badehuset	i	Einersvika	kl.	19:00-20:30.	
Tilstede:	Arne	Martin	Gjøseid,	Jarmo	Røvik,	Morten	Lindvik,	Nina	Sperre	Nilsen,	Hans	Petter	Gangdal	
Meldt	forfall:	Alf	Anders	Frydendal,	Åse	Karin	Røsås	
Forfall:	Frode	Hansen,	Marit	Marcussen	
	
Agenda:	
Gjennomgått	referat	for	styremøte	24.oktober		
	
Økonomi:	v/	Jarmo	
Nye	beboere	har	ønsket	å	bli	medlem.	De	er	meldt	inn.	
Vi	skifter	bankforbindelse	til	Sparebanken	Sør	fra	årsskiftet,	Jarmo	ordner	dette	og	samkjører	med	
andre	kasserer.	
	
Grendehuset:	
Fremdrift	angående	maling,	muring,	etc.	
Ukjent	status	
	
Badehuset:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Einersvika:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Bryggekomite:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Langhei	hytta:	
Ingen	saker	innmeldt.	
	
Trafikk	sikkerhet:	
Angående	veien	fra	Bergendalskrysset	til	Laget,	så	er	dette	riktig	tid	og	intensivere	våre	ressurser	på	
å	få	den	utbedret.	Mye	grunnet	en	fylkessammenslåing	som	kommer	opp!	Det	er	mye	midler	som	
skal	fordeles	på	fylkesveier	fremover!	Arne	Martin	og	Morten	jobber	videre	med	dette	og	samkjører	
med	Laget	Vel.	Dette	bør	også	samkjøres	ved	Bergendalshøgda	huseierlag.	Tvedestrand	kommune	og	
veivesenet	er	mottakere.		
Eventuell	justering	av	fartsgrense	på	Rotaveien;	Morten	ordner	brev	som	blir	sendt	til	beboerne	langs	
veien.	
Angående	den	nye	snuplassen	på	«Knutanhovet».		Det	skal	ikke	lengre	være	nødvendig	for	bussene	å	
snu	i	krysset	ved	Dypvåg	skole!	Nina	følger	dette	opp.	
	
Bryggeutbyggingskomiteen:	
Morten	hadde	møte	med	Svein	Olav	Dale	(kommunen)	vedrørende	flytting	av	brygger	og	parkering.	
Brev	til	Gjeving	hytte	Vel	(?)	vedrørende	ny	plassering	og	modifikasjons	arbeid	av	brygga.	Det	er	
muligheter	for	4	nye	parkeringsplasser,	hvis	en	fyller	ut	ca.	en	meter	i	området	mellom	
søppelkontainere	og	de	nye	garasjene?	Morten	følger	dette	opp.	
Brygga	på	Rota.	Det	må	avtales	med	grunneiere	angående	plassering/justering	av	bryggen	som	
flyttes	dit.	Morten	kontakter	berørte.	
Vi	må	få	tilbud	fra	minst	to	brygge	leverandører.	Morten	samkjører	dette	fremover.	



	
Diverse:	
Arne	Martin	oppsummerte	fra	medlemsmøtet	som	var	vellykket	på	alle	måter.	Aktivitet	på	hjemme	
og	facebook	siden	må	vi	holde	trykk	på.	På	FB	omhandlende	referatet	fra	årsmøtet	har	vi	nådd	godt	
over	600	personer.	
Vellet	støtter	ideen	om	venneforening	for	Lingardskuteminne.	Vil	bli	lagt	ut	på	Vellets	sider	når	
dokumentet	er	ferdig	bearbeidet	fra	Lingard	skutesamling	sin	side.	Arne	Martin	kontakter	de.	
Dato	for	styremøter	i	2018:	23/1,	27/2,	20/3,	17/4,	15/5,	12/6	
Årsmøte	15/3.	
Sankthansfeiringen	avholdes	på	dagen	(23/6)	så	lenge	den	faller	på	en	lørdag.	
Arne	Martin	tar	kontakt	med	valgkomiteen	så	de	kan	starte	arbeidet	med	nye	kandidater.	
Våre	blå	benker	som	er	plassert	noen	steder,	bør	samles	inn	for	vinteren!	Vi	håper	det	er	plass	på	
skolen	et	sted?	Arne	Martin	henter	samler	de	inn.	
	
	
Hans	Petter	Gangdal	
referent	
	


